

-- 中文版 -

咨询关于特殊教育资源推荐流程的信息

何时使用:

此模版用于为您的孩子申请特殊教育服务。如果您发现您的孩子在学校表现不佳,并希望 了解如何能让您的孩子获得特殊教育的评估,我们推荐您使用这个邮件模版。

邮件标题: 咨询关于[孩子的名字]的特殊教育资源推荐流程

尊敬的[校长姓名],

您好。我是[孩子全名]的家长,最近我在与[教师姓名]交流后,发现孩子在学习上遇到了一些困难,在学校里表现不佳。我希望可以为我的孩子,[孩子全名],申请特殊教育资源推荐服务。现在,我想了解更多关于如何为我孩子转介的详细步骤,希望能获得您宝贵的指导。

万分感谢您的帮助!如果您有任何疑问,您可以通过此电子邮件或拨打[电话号码]与我联系。

此致,

敬礼!

[您的姓名]

抄送: [孩子教师姓名], [其他相关专业人士或家庭成员]



本资源由Pathway to School Psychology Fellowship的[Miaoshu Li]制作完成,做为华裔移民特殊教育资源库的一部分。更多资料请访问www.3ecenter.org



-- English Version -

Request for Information about the Special Education Referral Process

When to Use:

This letter is used when you want to inquire about the process of referring your child for special education services. You should use this letter if you've noticed your child struggling in school and want to know how to get them evaluated for potential special education support.

Subject: Request for Information on Special Education Referral Process for [Child's Full Name]

Dear [Principal's Name],

I hope this message finds you well. I am writing to inquire about the process of referring my child, [Child's Full Name], for special education services. I have spoken with [Teacher's Name] regarding my concerns, and I would like more information on how to initiate a referral and the steps involved.

I appreciate your assistance and look forward to your guidance on this matter. If you have any questions, you can reach me via this email or at [Phone Number].

Best regards,

[Your Name]

CC: [Child's Teacher's Name], [Other Relevant Professionals or Family Members]